
Referat frå møte 22.02.2023 

 

Til stades: Linn Therese McConnachie, Nicole Schmidt, Tina Krøke, Conny Olufsen, Jan Ole 

Skogestad, Frode Ekerhovd, Stian Solhaug Stor-Re og Torun Svennevik. 

 

• 17.mai komiteen har hatt 3 møter, og er godt i gang med 

planlegginga. Har hatt omvising på Fjell Ungdomsskule. Skal bruke 

kantina, gymsalen og kjøkkenet til 17.mai feiringa. 

• TV-titting i lunsj: komt innspel om at dette bør bli kutta ned på. 

Alternativ kan vere ¨lese høgt frå ei bok, snakke saman rundt 

bordene. Det er forståing for at det kan vere vanskeleg å få ro i 

klasserommet. Vil diskutere dette vidare med lærarane på SU-

møte. 

• Undervisning frå Barnevakten: 6000,- / økt. FAU ynskjer å 

prioritere dette. Forslag å starte med 5. og 6. kl. Det må 

diskuterast vidare med skulen om dette skal vere obligatorisk? ( då 

blir lærarane også med ) Kva lokaler kan vi evt. bruke? ( kan ikkje 

vere på Kolltveit pga ombygging)  

• Det er få klassar som har fast turdag i veka på timeplanen. Det er 

ynskjeleg at dette blir gjort noko med. Bringer dette vidare til SU. 

• Skulen gir 3000,- til Base camp etter juleavslutningane.  

• Det er blitt undersøkt prosar på basketballkorger. Dei koster ca 

5000,- Kjem tilbake til dette etter ombgginga 

• Saker til SU:  

Leksefri skule? 

Foredrag frå Barnevakten? 

Fast turdag? 

TV-fri lunsj? 

 

 

Referert av Torun Svennevik. 


